
Specialisatietoelage?

Waarom?

Daarom!

In het statuut voorzag men nog een zeer oude regelgeving van diplomatoelage maar die is meer 
dan achterhaald. We bedongen een transitie naar een specialisatietoelage. De bedoeling is om 
de extra inspanningen op vlak van medische, fysieke eisen en recyclage-inspanningen rechtvaar-
diger en meer substantieel te honoreren. 

De uitwerking van de specialisatietoelage blijft achterwege. Ondertussen blijft de diplomatoela-
ge gelden en vullen zones dit soms met een symbolische euro in. Dat getuigt van weinig respect 
voor de inspanningen die mensen doen om zich bijvoorbeeld bijkomend te bekwamen als duiker, 
gaspakdrager of ambulancier. Al sinds de aanvang van de legislatuur vragen we om hier werk van 
te maken. Voor het zomerreces vond een eerste vergadering plaats. Maar in het najaar hoorden 
we plots dat er geen middelen zijn. Dat argument gaat voor ons niet op. 
 
Wij willen: dat de specialisatietoelage eindelijk concreet wordt, dat ook ambulancier als specia-
lisatie geldt, dat er rekening wordt gehouden met een respectvolle overgang van diploma- naar 
specialisatietoelage.

De komende weken leggen we verder uit waarom we op 
straat komen op 7 maart en waarom het belangrijk is dat 

jij erbij bent. Volg onze kanalen voor meer informatie!

Een lege doos!
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